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Protokół Nr: XVI/2020 

 

Nazwa sesji: XVI sesja Rady Gminy Frysztak 

Data sesji: 28/02/2020 

Numer sesji: XVI/2020 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna UG Frysztak 

Godzina rozpoczęcia: 09:05 

Godzina zakończenia: 10:54 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XVI sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał zaproszonych gości, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, 

przedstawicieli Urzędu Gminy Frysztak, kierowników jednostek organizacyjnych                                     

i pomocniczych gminy, pracowników Urzędu Gminy, zebranych na sesji oraz mieszkańców 

oglądających transmisję.  

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest                     

15 radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. /lista obecności stanowi zał. 

do prot./ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję  

i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na stole Radnych wyłożony jest do wglądu protokół z 

sesji z dnia 30 stycznia 2020 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Mariola Mendocha 

2. Kazimierz Kłosowicz 

3. Stanisław Kwiatek 

4. Lesław Kraus 

5. Władysław Wilisowski 

6. Jolanta Szymkowicz 

7. Paweł Matusz 

8. Janusz Machowski 

9. Tadeusz Pawlik 

10. Jacek Król 

11. Kazimierz Drygaś 

12. Edward Giera 

13. Ryszard Czernicki 

14. Ryszard Chmura 

15. Jerzy Gałuszka 
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Ad.2 

Podjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – nikt 

nie zgłosił uwag co do przedstawionego porządku obrad XVI sesji Rady Gminy Frysztak.  

 

Porządek obrad: 

Otwarcie sesji. 

 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał                

z poprzedniej sesji. 

4. Analiza i ocena realizacji „Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Frysztak”. 

5. Sprawozdanie z działalności Sołtysów za 2019 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2020-2029. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Frysztak  w 2020 roku”. 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/138/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia średniej ceny za jeden litr 

paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do obliczenia wysokości zwrotu kosztów 

przewozu dzieci do placówek oświatowych  na rok szkolny 2019/2020. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Frysztak. 

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia aktualizacji „Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Cieszyna”. 

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych.  

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2020 

Gminy Frysztak Nr XV/134/2020 z dnia 30 stycznia 2020 r.  

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2020 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020-2035. 

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Strzyżowskiego. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.01.2020 r. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 
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Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia wójta 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 4 

Analiza i ocena realizacji „Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Frysztak”. 

 

Pan Wójt przedstawił analizę stanu realizacji „Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Frysztak”. 

 

- Pan S. Kwiatek, Radny – poprosił o wyjaśnienie tematu odnośnie budowy oświetlenia                          

w Gliniku Dolnym na odcinku „ Kapliczka – Granice” i „Kapliczka – Budy”. Pan Radny 

wyjaśnił, że mieszkańcy dali darowizny gminie na wykonanie dokumentacji i map. Niestety 

pan projektant nie dogadał się z właścicielami działek, gdzie zaprojektowane jest oświetlenie. 

Po interwencji mojej i sąsiadów okazało się, że dwóch najbliższych sąsiadów zostało 

skłóconych. Cel nie został osiągnięty i na dzień dzisiejszy nie ma dokumentacji. 

Interweniowaliśmy u Pana Wójta i obiecał Pan, że tą sprawą zajmie się inny projektant. Prośba 

o zrealizowanie tego zadania w tym roku. Mieszkaniec, który nie wyrażał zgody na zajęcie 

działki, wskazał inną, również będącą jego własnością.  

Pan Radny poruszył również temat kanalizacji na odcinku od fermy drobiu do kapliczki – na 

komisji uzyskałem informację, że zostanie wykonana ona tylko do Pani P. Prośba o precyzyjną 

odpowiedź.  

- Pan Wójt: 

1) oświetlenie w Gliniku Dolnym – temat rzeczywiście jest już kilkuletni. Jeśli ktoś wyraża 

zgodę, nie powinna mu przeszkadzać osoba projektanta. Decyzja powinna być jednoznaczna. 

Podejmę rozmowy z innym projektantem i spróbujemy to rozwiązać. 

2) kanalizacja – ostateczny zakres będziemy znać po informacji, czy otrzymamy 

dofinansowanie i po przetargu. Liczę na to, że w przetargu pewne oszczędności będą  

i będzie można niektóre kolektory wydłużyć. Więcej jak 2 mln dofinansowania nie otrzymamy. 

Jeśli zechcemy zwiększać zakres musimy zrealizować to z własnych środków.  

- Pan Przewodniczący – wszystkie zadania ujęte w planie są realizowane w miarę możliwości 

budżetu gminy. Niektóre wnioski, na które chcemy otrzymać dofinansowanie zewnętrze 

wymagają umieszczenia w tym planie. Plan może być na bieżąco zmieniany. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Sołtysów za 2019 rok. 

 

Sołtysi przedłożyli do protokołu sprawozdania z działalności Sołtysów za 2019 r. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że do dnia dzisiejszego wpłynęło 12 sprawozdań  

i zasygnalizował, że ostatecznym terminem składania sprawozdań jest środa 4 marca. 

Powiadomił, że każde sprawozdanie zostanie przeanalizowane na stałych komisjach Rady 

Gminy. Dodatkowo można się z nimi zapoznać po uprzednim złożeniu wniosku                                                

o udostępnienie informacji publicznej. Pan Przewodniczący złożył podziękowania dla 

Sołtysów za ich pracę na rzecz sołectw.   

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2020-2029. 
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Pan T. Cholewik, Kierownik GOPS we Frysztaku przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/143/2020  

w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2020-

2029. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Frysztak  w 2020 roku”. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/144/2020 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Frysztak  w 2020 roku”. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/138/2020 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia średniej ceny za jeden 

litr paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do obliczenia wysokości zwrotu kosztów 

przewozu dzieci do placówek oświatowych  na rok szkolny 2019/2020. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/145/2020  

zmieniającą uchwałę Nr XV/138/2020 Rady Gminy Frysztak z dnia 30 stycznia 2020 r.                          

w sprawie określenia średniej ceny za jeden litr paliwa w gminie Frysztak przyjmowanej do 

obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu dzieci do placówek oświatowych  na rok 

szkolny 2019/2020. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Frysztak. 

 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/146/2020  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Frysztak. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia aktualizacji „Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Wsi Cieszyna”. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/147/2020  

w sprawie przyjęcia aktualizacji „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Cieszyna”. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

 

Radny Oddany głos 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

 Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/148/2020  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2020 

Gminy Frysztak Nr XV/134/2020 z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/149/2020 

zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2020 Gminy Frysztak Nr XV/134/2020 z dnia                          

30 stycznia 2020 r. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 
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Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/150/2020 

w sprawie  dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian  

w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020-2035. 

 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/151/2020  

w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2020-

2035. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Strzyżowskiego. 

 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu. 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 
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Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę Nr XVI/152/2020  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzyżowskiego. 

 

Ad. 16 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.01.2020 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję dotyczącą protokołu – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje się 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak jednogłośnie przyjęła protokół  

z obrad sesji Rady Gminy Frysztak z dnia 30.01.2020 roku. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Pan K. Kłosowicz, Radny – czy wniosek o pomoc finansową dot. budowy chodnika                              

w Pułankach został przekazany do Urzędu Marszałkowskiego? Pojawia się możliwość 

dofinansowania do tego projektu. Jest to odcinek niebezpieczny i nieoświetlony. Prośba                       

o rozpoczęcie realizacji w tym roku. Dobrze by było zrobić chociaż ten zakręt i wiatę 

przystankową. Pan Radny zasygnalizował również, że projektant miał nanieść miejsce                         

z przejściem dla pieszych. Spowodowałoby to ograniczenie prędkości i zwiększenie 

bezpieczeństwa.  

- Pan S. Kwiatek, Radny poruszył temat drogi Twierdza-Granice. Są dwa odcinki  

w fatalnym stanie. Należałoby to zgłosić do funduszy powodziowych, tym bardziej, że są tam 

osuwiska.  

                            - droga na Budach – gazociągi zrobiły wyrwę przez tą drogę i nie da się 

przyjechać. Koło Pana S. zrobił się dołek. Prośba o interwencje. 

Pan Radny zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji, czy wpływy z opłat za śmieci 

wystarczyły na pokrycie kosztów zgodnie z umową.  

 

- Pan E. Giera, Radny zwrócił się z prośbą o skierowanie pisma do Wód Polskich  

o wycinkę drzew uszkodzonych przez bobry w Gliniku Górnym . 

- Pan R. Chmura, Radny – wniosek strażaków o wyznaczenie trzech stanowisk dla nich przed 

remizą. Prośba o zaznaczenie żółtą linią tych stanowisk. Pan Radny poruszył temat przejścia 

dla pieszych na ul. Rzeszowskiej.  

- Pan T. Pawlik, Radny przybliżył informacje przekazane przez Koła Łowieckie działające na 

terenie naszej gminy na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

Poinformował również jak należy postępować, gdy znajdziemy martwe zwierzę.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – prośba o interwencję rowu przy Pani G. Prośba, aby mieszkańcy 

zgłaszali takie sprawy.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – dobrze by było, gdyby nagroda za znalezienie dzika 

pokryła koszty utylizacji. Pan Sołtys również poruszył temat dróg, naprawa po zimowa                            

i kliniec.  

- Pan J. Garncarski, Sołtys m. Widacz - zwrócił się z prośbą o plac zabaw.  

Poinformował również, że z Funduszu Sołeckiego zrobiono 3 podstawy pod oświetlenie pod 

słupy i 140 m kabla. Prośba o wsparcie z budżetu gminy.   

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na pytania: 

1. Chodnik w Pułankach – projekt został przekazany do PZD w Jaśle. Mamy informacje 

na piśmie, że został przekazany do PZD w Rzeszowie.  Są złożone wnioski                           

o dofinansowanie chodników – Cieszyna, Frysztak i Pułanki.  

W budżecie mamy środki tylko na chodnik w Cieszynie. Maksymalna kwota 

dofinansowania to 170 000 zł. 

2. Rozmoknięte drogi – reagujemy tam, gdzie przejezdność jest fatalna.  

W najbliższym czasie będziemy dzielić pieniądze na drogi. Mamy rozstrzygnięty 
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przetarg na kliniec. Wpłynęło 5 ofert. Wzrost ceny o 12 %, czyli 13 zł. Koszt kubika  

klińca to 116,85 zł. 

3. Zniszczenia gazociąg – po zakończonej inwestycji będzie przegląd i wszystkie 

zniszczenia, które wystąpiły z tego tytułu maja być przez firmę naprawione.   

4. Rowy melioracyjne, wodnice – niektóre rowy są w zarządzie Wód Polskich. Większość 

wodnic idzie po prywatnych gruntach. Nie mamy możliwości finansowania tego.  

5. Podział na drogi – na sesji w marcu spróbujemy porozmawiać o wolnych środach.                    

W dalszym ciągu nie mamy ostatecznych subwencji. Nie mamy informacji jak będą 

wyglądały dochody do budżetu.  

6. Opłaty śmieciowe – wykonane dochody z opłat mieszkańców to 788 319,52 zł,  

a wydatki wykonane na dzień 31.12.2019 r. – 771 479 zł.  Środki zbierane od 

mieszkańców trafiają na wyodrębnione konto i nie możemy ich użyć na inne wydatki.  

7. Parking dla strażaków – postaram się to rozwiązać.  

8. Przejście na drodze wojewódzkiej – do tego jest wyznaczona odpowiednia komisja, 

która taką lokalizację wskazuje. Możemy napisać do tej komisji  

i wskazać te problemy.  

- Pan K. Kłosowicz, Radny – poruszył temat drogi Wanat-Las, osuwiska przy posesji Pana Ż.  

- Pan Przewodniczący – bieżące sprawy związane z sołectwem bardzo bym prosił konsultować 

z Sołtysem. 

- Pan S. Kwiatek, Radny – zasygnalizował o odkrytych korzeniach dużego dęba za Tajfunem, 

mocna skarpa. Prośba o skierowanie pisma do właściciela.  

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XVI sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Lista potwierdzająca otrzymanie drogą elektroniczną zaproszeń i materiałów na sesję. 

3. Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości – 5 szt. 

4.  Sprawozdania z działalności Sołtysów za 2019 r.  

5.  Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Frysztak. 

6.  Kopia nagrania audiowizualnego XV Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

 

 

 

Sporządziła:                                                                                    Przewodniczący Rady 

Ewelina Zajchowska 
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